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Op donderdag 13 november hebben burgemeester Janny Vlietstra en wethouder Michiel Verbeek 
gesproken met gedeputeerde en loco-commissaris Rein Munniksma (hij verving Jacques Tichelaar 
wegens familieomstandigheden) en gedeputeerde Henk Brink. Hieronder staat puntsgewijs wat er 
besproken is en gezegd. 

 

• In de provincie Drenthe speelt op dit moment geen herindelingsdiscussie. Heeft volgens 
Munniksma iets te maken met de Wet van de remmende voorsprong. Nog niet zo lang geleden 
heeft er een herindeling plaatsgevonden in Drenthe. 

• Als Haren samen wil met Tynaarlo, dan is de provincie Drenthe beschikbaar voor een gesprek, 
maar zal daarbij ook in gesprek gaan met de provincie Groningen. Drenthe wil de verhoudingen 
met Groningen niet op het spel zetten. 

• Voor de provincie Drenthe is de provinciegrens niet heilig, maar ze achten het afstaan van 
Tynaarlo aan de provincie Groningen niet voor de hand liggend, omdat Tynaarlo ongeveer een 
tiende deel uitmaakt van de hele provincie. Dat is voor Drenthe wel heel substantieel en het 
levert ingewikkelde verhoudingen op met andere Drentse gemeenten. Zeker als er over een 
aantal jaar wel weer een opschalingsdiscussie zal plaatsvinden in Drenthe. 

• Als de provinciegrens in het geding komt, zal de Provinciale Staten van Drenthe een beslissende 
rol gaan spelen. Het is de inschatting van de gedeputeerden dat de Provinciale Staten van 
Drenthe niet snel Tynaarlo laten gaan. Nog even los van de vraag of Tynaarlo dat zelf wil. In de 
eerdere bespreking met het college van Tynaarlo is ervan uitgegaan dat bij die optie Haren naar 
Drenthe zou gaan. 

• Rein Munniksma vroeg zich af of Tynaarlo en Haren samen wel groot genoeg zijn voor de 
komende 15 à 20 jaar.  


